
Gerçekten Haber Verir

22 ŞUBAT 2025 CUMARTESİ YIL: 20 SAYI: 5708 FİYATI: 17 TL

HUZUREVİ PERSONELİNE
YANGIN SÖNDÜRME EĞİTİMİ
Sandıklı Belediyesi İtfaiye Müdürlüğü, yangın güvenliğini artır-
mak amacıyla ilçede eğitim programlarına devam ediyor.
Hüseyin Develi Huzurevi personeline yangın söndürme tüp-
lerinin kullanımı hakkında uygulamalı bir eğitim verildi.>>3’TE

BEZ ÇANTA BASKI
ATÖLYESİ YAPILDI
Afyonkarahisar
İl Müftülüğü
Diyanet Gençlik
Merkezi’nde
düzenlenen
Bez Çanta
Baskı Atölyesi,
öğrencilerin
yoğun ilgisiyle
gerçekleştirildi.
>>3’TE

HASTA, YAŞLI VE ENGELLİLERE
EVDE ÇİPLİ KİMLIK KARTI HİZMETİ
Afyonkarahisar İl Nüfus
Müdürlüğü ‘Adreste Nüfus
Hizmeti’ kapsamında rahat-
sız ve yaşlı vatandaşların
kapılarını çalıyor.>>5’TE

2255  TTOONN  HHAAYYVVAANN  
YYEEMMİİ  TTEELLEEFF  OOLLDDUU  

Afyonkarahisar’da büyükbaş hayvan yemi yüklü tır kon-
trolden çıkarak şarampole devrilirken, olayda yaklaşık
25 ton yem çevreye saçılarak ziyan oldu.>>3’TE

Organize Sanayi Bölgesinin genişleme
alanındaki yol çalışmaları devam ediyor.
Her geçen gün daha genişlemeye ve
büyümeye devam eden Organize
Sanayi Bölgesi (OSB)yeni yol çalış-
malarına devam ediyor. Çalışmalar kap-
samında, Organize Sanayi Bölgesi’ne
ait iş makinaları yol iyileştirmeleri yaparak
hem güvenliği artırıyor ulaşımı daha kolay
hale getiriyor.  >>ANAHABER

OOSSBB  YYOOLL  ÇÇAALLIIŞŞMMAALLAARRIINNAA
DDEEVVAAMM  EEDDİİYYOORR

AGC’DEN GARNİZON KOMUTANI
VE EMNİYET MÜDÜRÜNE ZİYARET

Afyonkarahisar Gazeteciler Cemiyeti yönetim kurulu, İkmal ve Garnizon 
Komutanı Tuğgeneral Fatih Dağlı ile İlimize yeni atanan İl Emniyet Müdürü 
Ahmet Birtan Erol’u makamlarında ziyaret ederek görevlerine başarılar dilediler.

AGC Başkan vekili Sezer Küçükkurt, Genel Sekreter
Mahmut Emin Birliktir, Yönetim Kurulu Üyeleri Ömer
Elçi, Ali Osman Okşar ve İsa Kuş’un katıldığı ziyaret-
lerin ilki Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürü Ahmet
Birtan Erol’a gerçekleştirildi.

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü görevine yeni
atanan 1.’nci sınıf Emniyet Müdürü Ahmet Birtan Erol’a
yapılan ziyarette AGC Başkan Vekili Sezer Küçükkurt,
Erol’a yeni görevinin hayırlı ve uğurlu olmasını dileyerek
‘Afyonkarahisarımıza hoş geldiniz’ dedi. Gazeteciler

Cemiyeti ve Afyon basın camiası hakkında detaylı bilgiler
veren Sezer Küçükkurt ile yönetimine ziyaretten ve iyi
dileklerinden dolayı teşekkür eden Müdür Erol;
“Afyonkarahisar’a alışmak hiçte zor olmadı. Burası sanki
memleketim gibi, halkımızda hemşerilerim gibi.
Afyonkarahisar’da halkımızın huzuru ve güvenliği için tüm
birimlerimizle birlikte gece gündüz demeden görevimizi
en iyi şekilde yerine getireceğiz. Bu görevimiz sırasında
sizlerden de destekler alacak ve ortak çalışmalarımız ola-
cak. Var olan huzur ve güven ortamını daha da üst
sevilere çıkaracağız inşallah" dedi.  Yaklaşık 1 saat süren
ziyarette çeşitli konularda bilgi alışverişinde bulunuldu.
>>HABER SAYFA 7’DE

ORTAK ÇALIŞMALARIMIZ OLACAK

Gıda analistleri Afyonkarahisar’da buluştu 3

Milliyetçi Hareket
Partisi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet
Taytak, İscehisar 
MHP ilçe teşkilatı ve
muhtarlarla bir araya
geldi. Ziyarette,
ilçenin sorunları ve
ihtiyaçları masaya
yatırılarak, bölgenin
kalkınması için atıla-
cak adımlar ele
alındı.>>8’DE

İSCEHİSAR İLÇE TEŞKİLATI VE
MUHTARLARDAN TAYTAK’A ZİYARET

DİNAR BELEDİYESİ’NDEN
ÖĞRENCİLERE DESTEK
Dinar Belediye Başkanı
Veysel Topçu’nun 
talimatları doğrultusun-
da, Dinar Belediyesi, 
ilk defa üniversite 
sınavına girecek olan
öğrencilere büyük bir
destek sunuyor.
>>5’TE

VALİ YİĞİTBAŞI, BİK GENEL
KURULU TOPLANTISINA KATILDI
Basın İlan Kurumu 33. Dönem 1. Genel Kurul Toplantısı gerçekleştirildi.
Toplantıda, Genel Kurul süresince görev yapacak Yönetim Kurulu’nun
üyeleri ve denetçiler seçildi.>>8’DE

SON YOLCULUĞUNA UĞURLANDI 
BBEEKKİİRR  BBAALLIIKK,,  

Afyonkarahisar’ın sevilen iş insanı Bekir Balık vefat etti. Uzun
yıllar iş dünyasında ve sosyal hayatta önemli katkılar sağlayan
merhumun vefatı, ailesi ve sevenleri arasında büyük üzüntüye
neden oldu. Merhum Bekir Balık dün ikindi namazına müteakip
Paşa Camiinde kılınan cenaze namazının ardından sevenleri
tarafından son yolculuğuna uğurlandı. >>8’DE
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Tureks Mermer körfez ülkeleri
pazarına Dubai’den demir attı
Marble Systems Tureks, Ortadoğu'daki pazar payının genişletilmesi hedefleri

doğrultusunda Birleşik Arap Emirlikleri'nin Dubai şehrinde bayilik açarak, ABD 
ve Avrupa’dan sonra Ortadoğu’da da güçlü bir stratejik büyüme hamlesi yaptı.

Kurulduğu 1982 yılından bu yana mermer, traverten ve doğal taş
alanında dünya çapında önemli bir yere sahip olan Marble Systems
Tureks Turunç Madencilik, Ortadoğu'daki pazar payının
genişletilmesi hedefleri doğrultusunda Körfez bölgesinin merkezi
Dubai’de, şehrin güçlü işletmesi GM Stone ile bayilik açtı. Bine yakın
bayii, 7 depo ve 12 showroomu ile ABD’de yakaladığı dağıtım ağı
başarısını, İtalya’yı merkez alarak Avrupa’ya taşıma çalışmalarını
sürdüren Marble Systems Tureks, 2.4 trilyon dolarlık ekonomik
büyüklüğe sahip Körfez pazarına Dubai’de yatırım yaparak
Ortadoğu’daki fiziksel varlığı ile pazardaki yerini güçlendiriyor.

MARBLE SYSTEMS TUREKS REKABET 
GÜCÜNÜ ARTIRMAYI HEDEFLİYOR

Son yıllarda hızlı bir ekonomik büyüme ve modernleşme süreci
geçirmiş; gelişmiş ve modern altyapısı, vergi avantajları ve
Ortadoğu’nun kalbindeki stratejik konumu ile yatırımcılar için cazip
fırsatlar sunan Dubai, tasarım ve dekorasyon sektöründe de küresel
bir merkez olma özelliği taşıyor. Bunun yanında, Dubai pazarında
lüks yaşam alanları, oteller, ticari yapılar ve konut projeleri için yük-
sek kaliteli dekoratif ürünlere olan yoğun talebi karşılamada, stok
eksikliği nedeniyle tedarik sürecinde aksaklıklar yaşanıyor. Marble
Systems Tureks, bayilik adımıyla, 2050 yılında 6 trilyon dolarlık
ekonomik büyüklüğe ulaşması beklenen Körfez ülkelerinde rekabet
gücünü artırmayı hedefliyor.

5 KITADA 50’DEN FAZLA ÜLKEYE 
MERMER İHRAÇ EDİYORLAR 

Bugün 5 kıtada 50'den fazla ülkeye özel tasarım doğal taş ve mer-
mer ihraç eden Marble Systems Tureks, Dubai ile olan ticaret ilişkisi
neticesinde tanık olduğu, büyümeye açık ve sürdürülebilir olan talebi
buradaki bayiliği ile karşılıyor, pazarda kurduğu müşteri ağına daha
hızlı ve güvenilir bir hizmet ve bilgi akışı sunulmasına olanak sağlıy-
or. Güçlü olduğu dekoratif ürün segmentini bölgeye daha etkin bir
şekilde sunarak, markanın bu alandaki konumunu güçlendirmeyi,
bölgedeki iş ortakları ve müşterilerle daha yakın ilişki kurmayı ve
Dubai pazarında sürdürülebilir ve kalıcı bir marka değeri oluşturmayı
hedefliyor.Marble Systems Tureks Dubai temsilciliği ile yenilikçi,
kaliteli ve estetik odaklı dekoratif çözümlerini bölgeye kazandırmaya
devam ediyor.>>İZZET IŞIK

YAKUP HOCANIN ADI MÜDÜRLÜK
YAPTIĞI OKULDA YAŞATILACAK
Bir önceki dönem Akçin İlkokulunda okul müdürü olarak görev yaparken aniden 

rahatsızlanarak vefat eden Yakup Kadri Işıkcı adına son görev yaptığı okulda öğrencileri,
meslektaşları ve çeşitli kurumlardan bağışlanan kitaplarla kütüphane oluşturuldu.

Kütüphanenin açılışına İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Eğitim
Müfettişleri Başkanı Yusuf Turhan, Müdür Yardımcısı Mevlüt Çınar, Şube
Müdürleri ile rahmetli Yakup Hoca'mızın ailesi, okul müdürleri ve eğitim
camiasından geniş katılım sağlandı. Yakup Kadri Işıkcı hayatının okunduğu
açılış öncesi programda; meslektaşları ve Merhum Yakup Kadri Işıkcı
Hoca'mızın babası ile eşi de konuşma yaparak duygularını ifade etti.  Yakup
hocamız öğrencilerini hep ileriye götürmeye gayretindeydi  Güzel anıların
anlatıldığı konuşmalarda İl Milli Eğitim Müdürümüz Miraç Sünnetci’nin söz-
leri de duygusal anların yaşanmasına sebep oldu. Müdür Sünnetci
“Hafızalardan silinmeyen yüzler ve sözler vardır. Merhum Yakup Kadri Işıkcı

Hoca'mız da o şahsına münhasır şahsiyetlerden biridir benim için. Öğrenci-
leri ile bizlere yaptığı son ziyaretinde kendi elleri ile yaptıkları bayrağımızı
hediye etmişlerdi. O güler yüzü ve gözündeki ışıkla öğrencilerini hep daha
ileriye götürme gayretindeydi. Daha yapacak çok güzel işlerimiz vardı.
Tekrar ailesine ve sevenlerine başsağlığı diliyorum. Bu kütüphaneyle onun
ismi en çok sevdiği öğrencilerinin zihninde ve kalbinde olmaya devam ede-
cektir. Emeği geçen herkese teşekkür ediyorum.” dedi. Kurdele kesiminden
sonra hayırsever vatandaşlar tarafından 6 bin 500 kitabın bağışlandığı
kütüphane gezildi ve akabinde Merhum Yakup Kadri Işıkcı hayrına lokma
dağıtıldı.>>MEVLÜT TINAS

"Çocuklarda
geçmeyen grip
ciddi sonuçlara
yol açabilir"

. Kış aylarıyla birlikte artan üst solunum yolu enfeksiy-
onları, özellikle çocukları tehdit -ediyor. Çocuklarda grip
vakaları kış aylarında artış gösterirken, uzmanlar aileleri
dikkatli olmaları konusunda uyarıyor. Memorial Antalya
Hastanesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Bölümü’nden
Uzm. Dr. Eser Akkuş, özellikle okul çağındaki çocuklar-
da gribin hızla yayıldığını ve bazı durumlarda ciddi kom-
plikasyonlara yol açabileceğini belirterek açıklamalarda
bulundu.

"DOKTOR ÖNERİSİ OLMADAN 
ANTİBİYOTİK KULLANMAYIN"

"Çocuklar sağlığına gerekli özeni her zaman göstere-
meyebilir. Bu noktada ailelere önemli sorumluluklar
düşüyor" diyen Uzm. Dr. Akkuş, ebeveynlerin çocuk-
larının sağlık durumunu yakından takip etmeleri gerek-
tiğini vurguladı. Akkuş, "Özellikle genel durumu iyi
olmayan çocuklar mutlaka bir doktora götürülmeli ve
doktor önerisi olmadan kesinlikle antibiyotik gibi ilaçlar
kullanılmamalıdır. Grip belirtileri dikkatle izlenmeli; yük-
sek ve düşmeyen ateş, halsizlik, karın ağrısı, kusma ve
öksürük gibi semptomlar görüldüğünde vakit kay-
betmeden hekime başvurulmalıdır" uyarısında bulundu.
>>İHA

Grip tanısı konulan çocukların özellikle yüksek
ateşin görüldüğü ilk günlerde okula 
gönderilmemesi gerektiğini vurgulayan Uzm.
Dr. Eser Akkuş, "Grip tanısı konulan bir çocukta
5 gün süren yüksek ateş olabilir. Özellikle ateşli
döneminde çocuğu okula göndermemek 
gerekmektedir Bu süreçte çocuk evde 
dinlenmeli, sağlıklı beslenmeli ve doktorun
önerdiği tedaviye uyulmalıdır. Bir hasta
çocuğun tüm sınıfı olumsuz yönde etkileyeceği
ve hasta edebileceği unutulmamalıdır" dedi.
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Huzurevi personeline 
yangın söndürme eğitimi 
Sandıklı Belediyesi İtfaiye Müdürlüğü,
yangın güvenliğini artırmak amacıyla
ilçede eğitim programlarına devam ediyor.
Hüseyin Develi Huzurevi personeline
yangın söndürme tüplerinin kullanımı
hakkında uygulamalı bir eğitim verildi.
İtfaiye Müdürlüğü ekipleri, yangın anında yapılması gereken
doğru müdahaleleri anlatırken, pratik uygulamalarla huzure-
vi personelinin becerilerine yönelik girişimlerde de bulundu.
Eğitim sırasında güvenlik konusuna verdiği önemle dikkat
çeken itfaiye personeli, huzurevi çalışanlarından tam not
aldı. Eğitim sonunda gerçekleştirilen uygulamada huzurevi
personeli de başarılı performansıyla beğeni topladı.

Sandıklı Belediyesi İtfaiye Müdürlüğü, sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımda, “Sandıklı Belediyesi İtfaiye
Müdürlüğümüz, Sandıklı Hüseyin Develi Huzurevi persone-
line yangın söndürme tüplerinin kullanımı hakkında eğitim
verdi. Amacımız, huzurevinde güvenliği artırmak ve yangın
anında doğru müdahaleyi sağlamak. Güvenlik her zaman
önceliğimiz!” ifadelerine yer verdi.>>KADER KAYA

ÖNCELİK HER ZAMAN GÜVENLİK OLDU

Afyonkarahisar’da
yüksek yerler 
kar altında kaldı 
Olumsuz hava şartlarının devam ettiği
Afyonkarahisar’da rakımı yüksek bir
çok bölge yağan kar sonrası beyaza
bürünürken, ayrıca bazı ilçelerde de
taşımalı eğitime bir gün ara verildi.
Hava sıcaklığının eksi 5 derecelere kadar düştüğü
Afyonkarahisar’da bazı ilçelerde kar yağışı yaşandı.
Bolvadin ilçesinde rakımı yüksek bölgelerden Kemerkaya
köyü kar yağışı sonrası beyaz örtüyle kaplandı. Köyün kar
altındaki görüntüsü ise kartpostallık görüntüler ortaya
çıkardı. Öte yandan, kentin bazı ilçelerinde kar yağışı ve
buzlanmadan dolayı taşımalı eğitime bir gün süreyle ara
verildi.>>İZZET IŞIK

25 ton hayvan
yemi telef oldu 
Afyonkarahisar’da büyükbaş
hayvan yemi yüklü tır kontrolden
çıkarak şarampole devrilirken,
olayda yaklaşık 25 ton yem 
çevreye saçılarak ziyan oldu.
Olay, Emirdağ ilçesi Gözeli köyü yakınlarında mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere göre, M.M., yönetiminde-
ki 42 PM 021 plakalı tır sürücüsünün henüz belirlene-
meyen bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı. Savrulan araç ardın-
dan yol kenarındaki şarampole devrildi. Olayda sürücü
hafif şekilde yaralandı. Yaralanan sürücü ardından
çevredekilerin haber vermesi üzerine olay yerine gelen
ambulansla hastaneye kaldırıldı. Olayda tırın dors-
esinde taşıdığı yaklaşık 25 ton hayvan yemi ise çevr-
eye saçıldı. Yemin büyük bir kısmının ziyan olduğu
belirtildi. Kazanın ardından jandarma tarafından
inceleme başlatıldı.>>İZZET IŞIK

Milletvekili Özkaya ile Arslan,
Bakan Göktaş ile görüştü
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali Özkaya
ile Hasan Arslan Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı

Mahinur Özdemir Göktaş’ı ziyaret ederek,
Afyonkarahisar yatırımlarını değerlendirdi. 

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı
Mahinur Özdemir Göktaş’ı, AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekilleri Ali
Özkaya ile Hasan Arslan ziyaret etti.
Ziyarette, şehre yönelik yatırımlar

üzerine faydalı bir görüşme gerçek-
leştirildi. Milletvekilleri, Özkaya ile
Arslan, sosyal medya hesaplarında
yaptığı paylaşımla Bakan Göktaş’a
teşekkür etti. >>KADER KAYA

Bez çanta baskı 
atölyesi yapıldı 
Afyonkarahisar İl Müftülüğü Diyanet
Gençlik Merkezi’nde düzenlenen Bez

Çanta Baskı Atölyesi, öğrencilerin
yoğun ilgisiyle gerçekleştirildi. 

Merkez sorumluları Zennure Kavurkacı ve Mehmet Seyman
eşliğinde yapılan atölyede, öğrenciler keyifli vakit geçirdi. İl
Müftülüğünden yapılan açıklamada, “Etkinliğe katkı sağlayan tüm
destekçilere ve hocalara teşekkür ederiz” denilirken, bu tip etkinlik-
lerin zaman zaman devam edeceği bilgi verildi.  >>KADER KAYA

Gıda analistleri Afyonkarahisar’da buluştu
Tarım ve Orman Bakanlığı yetkilileri, Tarım ve Orman Bakanlığı Gıda Kontrol Laboratuvar Müdürlüklerinde Histolojik Muayene Analizi yapan analistlerle Afyonkarahisar'da bir araya geldi.
Afyonkarahisar Gıda Kontrol
Laboratuvar Müdürlüğü ev
sahipliğinde gerçekleştirilen
etkinlikte Gıda ve Kontrol
Genel Müdürü Dr. Ersin Dilber,
Genel Müdür Yardımcısı Fatih
Kaya, Gıda İşletmeleri ve
Kodeks Daire Başkanı Selim
Kaplan ve Gıda Kontrol ve
Laboratuvarlar Daire Başkanı
Mehmet Menderis yer aldı.
Bakanlık heyeti, Tarım ve
Orman Bakanlığı Gıda Kontrol
Laboratuvar Müdürlüklerinde

Histolojik Muayene Analizi
yapan analistlerle
Afyonkarahisar'da bir araya
geldi. Programın ilk bölümünde
et ürünleri sektörü ile ilgili
işletme ziyaretleri yapılarak
üretim süreçleri hakkında bilgi
edinildi. İkinci bölümde ise
Genel Müdürlük heyeti ve konu
uzmanları ile işlenmiş et ürün-
lerinde hayata geçirilecek yeni
mevzuat çalışmaları ile ilgili
toplantı gerçekleştirildi.
>>MEVLÜT TINAS
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AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

Karahisar Basın Yayın Dağ. Matbaa Reklam
Ajans Org. İletişim ve Per. Yön. Hizm. 
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ESER
Yeni Devlet Hastanesi Karşısı
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Yeşilyol Cad. 
Hülya Pastanesi Sırası

YÖRÜKOĞLU
Fatih Mah. Sağlık Ocağı Karşısı
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BEBEKLERDE BURUN AKINTISI, SAĞLIK
SORUNLARININ HABERCİSİ OLABİLİR
Yakın temas, göz, burun akıntısı ve havada asılı kalan damlacıklar yoluyla bulaşan RSV konusunda
ailelerin dikkatli olması gerektiğini belirten Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzm. Dr. Dilara Yılmaz, son 

günlerde çocuklarda artan Respiratuvar Sinsityal Virüs (RSV) enfeksiyonları hakkında bilgi verdi.
"RSV, çocuklar arasında en yaygın
görülen solunum yolu enfeksiyonlarından
biridir ve hemen hemen her çocuk ilk iki yıl
içinde en az bir kez bu virüsün neden
olduğu hastalıklara yakalanır. RSV enfek-
siyonunun genellikle üst solunum yolu
enfeksiyonu olarak başlar. Ancak yüzde
20-30 oranında alt solunum yolu enfeksiy-
onlarına, yani bronşiyolit ve zatürreye yol
açabilir. RSV'nin özellikle bir yaş altındaki
bebeklerde alt solunum yolu enfeksiyon-
larının en sık sebeplerinden biridir. Burun
akıntısı, soğuk algınlığı gibi görünen belir-
tiler, zatürreye yol açabilir. Bu sebeple
ebeveynler, belirtiler konusunda dikkatli
olmalı ve herhangi bir solunum güçlüğü,
oksijen seviyesinin düşmesi gibi durumlar-
da mutlaka bir doktora başvurmalıdır.
Prematüre doğmuş bebekler, kronik
akciğer hastalığı, kalp hastalıkları ve
bağışıklık sistemi zayıf olan çocuklar RSV
enfeksiyonlarına karşı daha savun-
masızdır. Bu çocuklarda enfeksiyon daha

ağır seyredebilir ve hastaneye yatış
gerektirebilir. Ancak sağlıklı çocuklarda da
hastalık ciddi boyutlara ulaşabilir.
Beslenme bozukluğu, oksijen satürasyon-
larında düşüş veya solunum zorluğu
varsa, hastaneye yatırmak gerekebilir."

VİRÜS BULAŞTIĞI YÜZEYDE
SAATLERCE KALABİLİR

RSV'nin insandan insana yayıldığını
belirten Uzm. Dr. Dilara Yılmaz, "Virüsün
en çok öksürme, hapşırma ve nefes alıp
verme yoluyla, enfekte olmuş kişinin
salyası ve burun akıntısı ile bulaşır. Aynı
zamanda, ellerde 30 dakika kadar canlı
kalabilir ve bulaşabileceği yüzeylerde de
saatlerce varlığını sürdürebilir. Bu yüzden
sık sık el yıkama, maske kullanımı ve
hijyen önlemlerine dikkat edilmelidir. RSV
için rutin bir aşı yok. Prematüre bebekler
ve doğuştan kalp hastalığı olan bebeklere
yönelik koruyucu olarak antikor tedavisinin
kullanılabilir. Bu tedavi, Ekim-Mart ayları
arasında risk altındaki bebeklere uygulan-

makta ve RSV enfeksiyonlarının ciddi
boyutlara ulaşmasını engellemektedir.
Sonuç olarak, RSV’ye karşı ebeveynlerin
uyanık olmaları ve hijyen kurallarına titiz-
likle uymaları büyük önem taşımaktadır.
Erken teşhis ve doğru tedavi, çocukların
sağlıklı bir şekilde bu dönemi atlatmaları-
na yardımcı olacaktır" dedi.

RSV’DE ANTİBİYOTİĞE
GEREK YOK

RSV enfeksiyonunun tanısının genellikle
hasta yakınmaları, muayene belirtileri ve
yapılan testlerle koyulduğunu belirten Uz.
Dr. Dilara Yılmaz, "Bu testler, enfeksiyon
etkenlerini ayırt etmek ve gereksiz antibiy-
otik kullanımını önlemek açısından önem-
lidir. RSV enfeksiyonlarının tedavisi genel-
likle destekleyicidir. Antibiyotik kullanımına
virüs kaynaklı enfeksiyonlarda gerek
kalmamaktadır. Ancak, ikincil bakteriyel
enfeksiyonlar, örneğin orta kulak iltihabı
veya zatürre gelişirse, antibiyotik tedavisi
gerekebilir" şeklinde görüş verdi.>>İHA

PSİKİYATRİST DR. BAHAR KAPLAN’DAN 

ANKSİYETE UYARISI
Psikiyatri Uzmanı Dr. Bahar
Kaplan, anksiyetenin tedavi
edilmezse depresyona yol
açabileceğini, uygun tedavi
ve tedavi sürecine uyum 
ile yaşam kalitesinin 
arttırılabileceğini vurguladı.

Kaygının normal ancak yaygın
kaygı bozukluğunun yani

anksiyetenin gündelik
yaşamı zorlaştıran bir
durum olduğunu belirten
Psikiyatri Uzmanı Dr.
Bahar Kaplan, "Yaygın
anksiyete bozukluğu
tedavi edilmediği zaman
depresyon gibi ek psikiya-

trik hastalıklar sürece
eklenebilir" sözleriyle uyarı-

da bulundu. Psikiyatri Uzmanı
Dr. Bahar Kaplan, kaygı duygusu-

nun hayatta olması gereken normal bir duygu
olduğunun altını çizerek bu duygunun sorunlara
karşı önlem alınmasını ya da tehlike anında
çözüm bulunabilmesini sağladığını anlattı. Yaygın
kaygı bozukluğu yani "anksiyete"nin ise kaynağı
kişi tarafından açıklanamayan, belli bir düşünc-
eye, olaya bağlanmayan, nedeni belli olmayan ya
da var olan durumla uyumsuz olan hafif derece-
den daha ağır dereceye kadar değişebilen
kaygının yaşandığı bir ruhsal bozukluk olduğunu
dile getirdi. Yaşanan bu anksiyetenin kişi tarafın-
dan denetlenmesinin zor olduğuna ve kişinin
yaşamını olumsuz etkilediğine dikkat çeken Dr.
Kaplan, "Bu durum kişinin günlük yaşam rutinleri-
ni, toplumsal ilişkilerini ve sosyal aktivitelerini
eskisi gibi devam ettirmesine engel olur. Kişi
günün büyük bölümünde kötü bir şey olacakmış
gibi nedenini bilmediği bir tedirginlik hissettiğini
belirtir. Dikkatini toplayabilmekte ve devam
ettirmekte güçlük yaşayabilir, anlama ve öğren-

mesi azalabilir ve sonucunda unutkanlık gelişe-
bilir" diye konuştu.

"ÇARPINTI, TANSİYON VE 
KUSMAYA NEDEN OLABİLİR"

Yaygın kaygı bozukluğunun ortalama başlangıç
yaşının çocukluk dönemi ve genç erişkinlik dönemi
olduğunu belirten Dr. Kaplan kişide endişeli bekleyiş,
huzursuzluk, rahatlayamama, kaslarda gerginlik,
tahammülsüzlük, uykuda bozulma ve bazen yerinde
duramama gibi bulgular gözlemlenebileceğini söyle-
di. Aynı zamanda bedensel belirtiler de görülebile-
ceğini ifade eden Dr. Kaplan bu belirtileri "tansiyon
yükselmesi, çarpıntı, ağız kuruması, terleme, sık
idrara çıkma, karın ağrısı, sık dışkılama ihtiyacı,
kusma, yutkunmakta zorlanma ve nefesin yetmediği
hissi, ellerde ayaklarda soğukluk ve uyuşma" olarak
sıraladı.

"TEDAVİYLE YAŞAM 
KALİTESİ ARTTIRILABİLİR"

Kişinin gelişen bedensel belirtiler nedeniyle psikiyatri
dışındaki branşların hekimlerine başvurabileceğine
değinen Dr. Kaplan, "Yaygın anksiyete bozukluğu
tedavi edilmediği zaman ek psikiyatrik hastalıklar
sürece eklenebilir ve bu durum kişinin işlevselliğinin
azalmasına ve yeti yitiminin artmasına neden olur.
En sık eşlik eden ruhsal hastalık ise depresyondur"
dedi. Erken müdahalenin önemini vurgulayan Dr.
Kaplan, "Erken müdahale her hastalıkta olduğu gibi
burada da büyük fark oluşturur. Tedavisi medikal
tedavi, psikoeğitim ve psikoterapi yöntemleri kul-
lanılarak yapılabilir ve tekrarlama durumu azaltılabilir.
Uygun tedavi ve tedavi sürecine uyum ile yaşam
kalitesi arttırılabilir" ifadelerini kullandı.
>>İHA
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Hasta, yaşlı ve engellilere
evde çipli kimlik kartı hizmeti
Afyonkarahisar İl Nüfus Müdürlüğü ‘Adreste Nüfus Hizmeti’

kapsamında rahatsız ve yaşlı vatandaşların kapılarını çalıyor.
Afyonkarahisar İl Nüfus Müdürlüğü personelleri, fiziki
engelleri nedeniyle nüfus müdürlüğüne gidemeyen
vatandaşların işlemlerini kolaylaştırmak amacıyla
mahallelere giderek kimlik kartı başvurularını yerinde
gerçekleştirdi. Böylece, vatandaşların resmi işlemlerini
tamamlamak için İl Nüfus Müdürlüğüne gitme zorunlu-
luğu ortadan kaldırıldı.

VATANDAŞLARDAN TEŞEKKÜR
Adreste kimlik kartı başvurusu yapılan vatandaşlar,
kendilerine sunulan bu kolaylık için yetkililere teşekkür
etti. Nüfus Müdürlüğü ekiplerinin sağladığı bu hizmetin,
özellikle hareket kısıtlılığı bulunan bireyler için büyük
bir rahatlık olduğu ifade edildi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Müdür Korkmaz, hastane 
ziyaretlerine devam ediyor
İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz, Bolvadin Halil İbrahim Özsoy

Devlet Hastanesini ziyaret ederek, hastane yetkililerinden bilgiler aldı.
Hastanenin tetkik ve tedavi birim-
lerini ziyaret eden Korkmaz'a,
Halk Sağlığı Hizmetleri Başkanı
Uzm. Dr. Ayşana Zehra Keklik ve
Kamu Hastaneleri Hizmetleri
Başkanı Opr. Dr. Ahmet Murat
Koyuncu eşlik etti. Hastalarla da
sohbet edip sorunlarına kulak
veren ekip, hastanenin çalış-
malarını değerlendirip personel ile
istişarelerde bulundu. Hastane
ziyareti sonrası, ilçede görevli aile
hekimleri ve uzman hekimleri bir
araya getiren toplantıya iştirak
eden Korkmaz ve ekibi hekimler-
le, sundukları sağlık hizmetleri
hakkında görüş alışverişinde
bulundu. Toplantının amacının,
ilçedeki hekimlerin birbirini daha
yakından tanıması, 1.ve 2.
basamak sağlık hizmetleri işley-
işinin entegrasyonunu sağlamak
olarak belirtildi. >>KADER KAYA

Dinar Belediyesi’nden öğrencilere destek
Belediye, Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS) ücret-
lerini karşılayarak, öğrencilerimizin eğitim hayatlarına
katkı sağlıyor. YKS başvuruları için ücret desteğinden
yararlanmak isteyen öğrenciler, başvurularını Dinar
Belediyesi Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü’ne şahsen
yapabileceklerdir. Başvuru için gerekli belgeler, öğrenci
belgesi, sınav başvuru formu, ödeme dekontu, ebeveyn
kimliği ve IBAN numarası yeterli olmaktadır. Başvuru
koşullarından biri ise, öğrencilerin 12. sınıf öğrencisi
olmalarıdır. Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu Bu
uygulama ile öğrencilerin üniversiteye hazırlık
sürecinde maddi yüklerini hafifletmeyi ve eğitimlerine
daha rahat odaklanmalarını sağlamayı amaçlamaktadır.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun talimatları doğrultusunda, Dinar Belediyesi,
ilk defa üniversite sınavına girecek olan öğrencilere büyük bir destek sunuyor.

Kaymakam Bildirici, öğrencilerle buluştu
İhsaniye Kaymakamı
İsmail Bildirici, 
Yeşilyayla Köyü
İlkokulunu ziyaret ederek,
eğitim durumu hakkında
önemli bilgiler aldı.

Yeşilyayla Köyü ilkokulunu ziyaret eden Kaymakam
Bildirici, okul yönetiminde eğitim-öğretim faaliyetleri
hakkında bilgi aldı. Ziyaret kapsamında sınıfları tek
tek gezen Kaymakam Bildirici, dersleri yerinde
gözlemleyerek, öğrencilerle sohbet etti. Okul yöneti-
mi ile de bir süre görüşen Bildirici, öğrencilere ders-
lerinde başarılar diledi. Kaymakam Bildirici’nin
ziyaretler kapsamında İlçe Milli Eğitim Müdürü Arif
Kavas’ta hazır bulundu. >>İBRAHİM ARTIÇ

Başkan Aynacı, itfaiye personeli
ile son durumu değerlendirdi

Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı,
Belediyenin devam eden çalışmalarını yerinde
inceleyerek çalışmaların son durumu hakkında
değerlendirmelerde bulundu. Başkan Aynacı,

sahada görev yapan ekiplere kolaylıklar diledi.
Makamda oturarak hizmet değil, yerinde
hizmeti kendine şiar edinen Başkan
Aynacı, mahalle ziyaretlerinden sonra
kurum – kuruluşları ve esnaf ziyaretlerine
devam ediyor. Başkan Aynacı ilk olarak
yapımı devam eden çalışmaları ziyaret
ederek bilgiler aldı. Sonrasında ise İtfaiye
Müdürlüğü’nü ziyaret eden Başkan

Aynacı, itfaiye personeliyle bir araya gel-
erek ekiplerin çalışma koşulları ve araç
gereçlerin durumu hakkında bilgi aldı.
Özverili çalışmaları için itfaiye persone-
line teşekkür eden Başkan Aynacı, ekip-
lerin her zaman göreve hazır olmasının
önemine dikkat çekti.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Ramazan ayı öncesinde sağlık
kontrollerinizi ihmal etmeyin

Hem sağlıklı hem de kronik hastalıkları olan
kişilerin yıl içerisinde düzenli olarak yaptırması
gereken sağlık kontrollerin tümü olan check-
up ile bazı hastalıkların erken tanısı ve
tedavisinde harekete geçiliyor. Check-up yap-
tırmak ve bu kontrollerin yıl içerisinde düzenli
hale getirilmesi, ayrıca birçok hastalığın
önlemini almayı ya da kronik rahatsızlıklarda
vücudun anlık durumuna göre aksiyon almayı
kolaylaştırıyor. Check-up yaptırmanın beden
sağlığını kontrol altında tutmak değil, koruyu-
cu hekimlik yaklaşımı açısından da önemli bir
rol üstlendiğini belirten Medicana Konya
Hastanesi Başhekimi Dr. Elif Ünüvar, şikayetler
henüz başlamadan bazı hastalıkların erken
tanısı ve tedavisinde harekete geçmek
olduğunu söyledi. Başhekim Dr. Elif Ünüvar,
Ramazan ayı başlamadan önce hastalığı
olmadığını düşünen kişilerin bile mutlaka sağlık
kontrolünden geçmesini tavsiye etti.

GENEL TARAMALAR
MUHTEMEL RİSKLERİ ÖNLER

Oruç tutmak sağlık açısından da büyük fayda
sağlarken, sağlık sorunu olanların Ramazan
ayı öncesinde genel taramalarını yaptırmaları
muhtemel risklerin önlenmesi açısından önem
arz ediyor. Bir ay boyunca beslenme alışkan-
lıklarının değiştiği bu dönemi hem bedenen
hem de ruhen sağlıklı geçirmek için Ramazan
öncesinde yapılması gereken sağlık kontrol-
leri hakkında bilgilendirmede bulunan Dr. Elif
Ünüvar, "Ramazan’da oruç ibadetini yerine
getirmek isteyen kişilerin sağlık durumlarının
oruç tutmaya elverişli olup olmadığının önce-

den bilinmesi ve muhtemel risklerin önlenmesi
adına check-up’ın önemli bir rolü vardır. Özel-
likle kişilerin ailelerinde veya kendilerinde olan
diyabet, kalp ve damar hastalığı, böbrek ve
yüksek tansiyon gibi rahatsızlıkların olması
Ramazan öncesinde genel taramaların yap-
tırılmasını gerekli kılar. Çünkü genel taramalar
muhtemel riskleri önler’’ dedi.Sağlıklı bir
Ramazan ayı geçirmek için dengeli beslen-
menin ve yeterli sıvı alımının önemli olduğuna
dikkat çeken Dr. Elif Ünüvar, sahura kalk-
manın gerekliliğinden bahsederek, "Uzun
saatler boyunca oruç tutulması nedeniyle den-
geli beslenmek ve özellikle yeterli sıvı tüket-
mek oldukça önemlidir. Susuzluğa bağlı
gelişen sıvı kaybını engellemenin yolu da
sahura kalkmaktır’’ ifadelerini kullandı.Kronik
rahatsızlığı olan kişiler için önerilerde bulunan
Dr. Elif Ünüvar, şunları kaydetti: "Tansiyon,
kalp ve damar, böbrek fonksiyonları, üre, krea-
tinin değerlerinde ya da kolesterol gibi değer-
lerde değişimler söz konusuysa oruç tut-
madan önce mutlaka check-up muayenesi
yaptırmalılar.">>İHA

Check-up yaptırmanın beden sağlığını kontrol altında 
tutmak değil, koruyucu hekimlik yaklaşımı açısından da

önemli bir rol üstlendiğini belirten  Dr. Elif Ünüvar,
şikayetler henüz başlamadan bazı hastalıkların erken tanısı

ve tedavisinde harekete geçmek olduğunu söyledi.
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BAKAN FİDAN: "BARIŞ, EKONOMİK KALKINMA VE
REFAHLA DESTEKLENMEDİKÇE KALICI OLAMAZ"

Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Güney Afrika'da gerçekleştirilen G20 Dışişleri Bakanları Toplantısı'nda,
"Barış, ekonomik kalkınma ve refahla desteklenmedikçe kalıcı olamaz. Suriye'de, Gazze'de ve dünyanın
diğer pek çok bölgesinde barış son derece kırılgan durumdadır. Bu bölgelere yönelik ekonomik iyileşme
ve kalkınma hamleleri, sahici perspektifler sunmadığımız sürece kısa ömürlü olma eğilimindedir" dedi.

Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Güney
Afrika'nın Johannesburg kentinde düzen-
lenen G20 Dışişleri Bakanları

Toplantısı'nın "2025’teki G20 Hedefleri: Güney
Afrika Cumhuriyeti’nin G20 Dönem Başkanlığının
Değerlendirilmesi, Yüksek Düzeyli Çıktılar ve
G20’nin Muhasebesi" konulu oturumunda konuş-
tu. Bakan Fidan konuşmasında, "G20, ulus-
lararası ekonomik iş birliği için en öncelikli forum
olmaya devam etmelidir. G20'nin esnekliğini ve
güncelliğini korumak için yenilenmiş bir kararlılık-
la bir dizi adım atmalıyız. Özellikle uluslararası
barış ve güvenliğin korunması konusunda daha
kapsayıcı ve temsili bir küresel yönetişim sistemi
için çaba göstermek, gelişmekte olan ekonomi-
lerin ve bölgesel aktörlerin karar alma süreçlerine

katılımını artırmak, G20 ile İslam İşbirliği Teşkilatı,
ASEAN ve Afrika Birliği gibi bölgesel örgütler
arasındaki iş birliğinin güçlendirilmesini sağla-
mak, özellikle Orta Asya, Kafkasya ve Orta
Doğu'da bölgesel ekonomik koridorlar aracılığıyla
bağlantısallığı teşvik etmek. Trans-Hazar Orta
Koridoru ve Kalkınma Yolu Projesi bu vizyonun
başlıca örnekleridir" ifadelerini kullandı.
Bakan Fidan ayrıca, göç ve mülteci krizlerinin ele
alınmasında adil yük paylaşımının teşvik edilme-
si ve mültecilere ev sahipliği yapan ülkelerin
sürdürülebilir çerçevelerle desteklenmesi gerek-
tiğini vurguladı. Fidan, gıda güvenliği, enflasyon
ve tedarik zinciri aksaklıklarının ele alınmasına
yönelik küresel çabalarda daha iyi eşgüdüm
sağlanması gerektiğine de dikkat çekti. Fidan,

"Barış, ekonomik kalkınma ve refahla desteklen-
medikçe kalıcı olamaz. Suriye'de, Gazze'de ve
dünyanın diğer pek çok bölgesinde barış son
derece kırılgan durumdadır. Bu bölgelere yönelik
ekonomik iyileşme ve kalkınma hamleleri, sahici
perspektifler sunmadığımız sürece kısa ömürlü
olma eğilimindedir. G20, jeoekonomi ve jeopolitik
arasındaki bağın farkına varılması suretiyle daha
istikrarlı bir küresel düzenin şekillendirilmesinde
daha etkili olabilir. Jeopolitik bölünmeler arasında
köprüler kurmak ve bu bölünmelerin üstesinde
gelmek için ekonomik diplomasi kanallarını kul-
lanabiliriz. Bu bağlamda G20'nin jeoekonomik
dengeleyici olarak rolünün artırılması teşvik
edilmelidir. Türkiye olarak bu vizyona katkıda
bulunmaya hazırız" şeklinde konuştu>>İHA

Tunç: "Bu ülkede hukuk güvenliğinin
olmadığını söylemek insafsızlıktır"
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, "Bugün çıkıp 3 tane hakaret soruşturması nedeniyle 
hukuk devletinin olmadığını, bu ülkede hukuk güvenliğinin olmadığını söylemek 
insafsızlıktır. Bu ülkeye, Türkiye Cumhuriyeti Devleti'ne ve bu millete hakarettir" dedi.

Konya'ya gelen Adalet Bakanı Yılmaz
Tunç, Kulu ilçesinde yapımı tamamlanan
Kulu Adalet Sarayı'nın açılış programına
katıldı Burada konuşan Bakan Tunç,
"Bugün 23 yıldan önceki o eski Türkiye
geride kaldı ve bugünkü Türkiye daha yük-
sek standartlı hukuk devleti ilkesinin tahkim
edildiği, temel hak ve özgürlüklerinin en
geniş anlamıyla yaşanılabildiği bir ülke
haline geldi. Bu, Cumhurbaşkanımız Recep
Tayyip Erdoğan ve ona güvenen milletimiz
sayesinde bu noktaya geldi. Biz milletimize
şükran borçluyuz. Bu mücadeleyi yaparken
çok engellemelerle karşılaştık. Muhtıralarla
karşılaştık, 27 Nisan bildirisi, o gün
neredeydi bugünkü konuşanlar? Bugün
Türkiye'de hukuk devleti ilkesinin hakim
olmadığı yönünde kara propaganda yap-
maya çalışanlar 27 Nisan bildirisine karşı
ne söylediler? Bu ülkede iktidar partisine
karşı bir kapatma davası açıldığında sesleri
çıktı mı bunların? Gezi olaylarıyla bu ülkeyi
kaos ortamına sürüklemeye çalışanlar o
terör paçavralarını, kültür merkezinin o
Taksim'de binalara asanlara karşı o sivil
toplum kuruluşları, bir çift laf söyleyebildiler
mi? 17-25 Aralık'ta, 15 Temmuz hain darbe
kalkışmasında ne söyleyebildiler? Bu
ülkede demokrasiye sahip çıkma noktasın-
da, millet iradesine sahip çıkma noktasında
bir şey söylediler mi? Bugün çıkıp 3 tane
hakaret soruşturması nedeniyle hukuk
devletinin olmadığını, bu ülkede hukuk
güvenliğinin olmadığını söylemek insafsı-
zlıktır. Bu ülkeye, Türkiye Cumhuriyeti
Devleti'ne ve bu millete hakarettir" ifadeleri-
ni kullandı.

"ÜLKEDE HUKUK GÜVENLİĞİ
YOK DİYECEKSİNİZ, BUNA

MÜSAADE ETMEYIZ"
Bakan Tunç, konuşmasına şöyle devam
etti: "Bu ülkede hukuk güvenliği alabildiğine
var. Çıkıp kürsülere Türkiye'de hukuk
güvenliği yok. Ey yabancı yatırımcı buraya
gelmeyin demek bir iş adamları derneğinin
sözü olabilir mi? Bu ülkede 2002'de 36 mil-
yar dolar ihracat hukuk güvenliği
sayesinde, yatırım ortamının iyileştirilmesi
sayesinde, fabrikaların organize sanayi böl-
gelerini doldurması sayesinde, yabancı
sermayenin Türkiye'ye gelmesi sayesinde,
üretimin artması sayesinde 36 milyar dolar-
dan 262 milyar dolara yükselmiştir. Bunu
en iyi şekilde kim bilir? TÜSİAD bilir,
sanayiciler bilir, üreticiler bilir. O ortam
sağlanmasa, hukuk güvenliği sağlanmasa
bu olabilir miydi? Bakınız 80 yıl boyunca

2002 yılına kadar Türkiye Cumhuriyeti
Devleti'ne ülkemize gelen yabancı sermaye
tutarı 15 milyar dolar. Sadece geçen yıl
gelen miktar 11.3 milyar dolar. Neredeyse
15 milyar dolara yakın bir rakam. 22 yıl
boyunca bu ülkeye gelen doğrudan
yabancı sermaye tutarı 273 milyar dolara
ulaştı şu anda. 15 milyar dolar nerede, 273
milyar dolar nerede? Hukuk güvenliği
olmasa doğrudan yabancı sermaye,
yabancı yatırım ülkeye güvenmese 15 mil-
yar dolardan 273 milyar dolara yükselir
miydi? Bu ülkede 13 milyon 900 bin karar
verdi bu yargı, hakim ve savcılarımız,
avukatlarımızın da desteğiyle 13 milyon
900 bin karar bir yılda. Bunların hepsini göz
ardı edeceksiniz, o hukuk devletini ve
hukuk güvenliğini sağlamak için fedakarca
çalışan hakim ve savcılarımızın emeğini,
yargı çalışanlarımızın emeğini bir tarafa
bırakacaksınız, 3 tane hakaret soruştur-
masıyla ülkede hukuk güvenliği yok diye-
ceksiniz. Buna müsaade etmeyiz. Biz bu
ülkenin yüksek standartlı bir demokrasi yol-
unda Türkiye Yüzyılı'nda hukuk güvenliğini
tahkim ederek yolumuza devam edeceğiz
ve millet refahını arttırmanın gayreti
içerisinde çalışmalarımızı sürdürmeye
devam edeceğiz inşallah."
"İLK YARGI PAKETİMİZİ DE İNŞALLAH

ÖNÜMÜZDEKİ BİRKAÇ GÜN
İÇERİSİNDE MİLLETVEKILLERİMİZİN

HUZURLARINA GETİRECEĞİZ"
Yargı paketi ile ilgili de konuşan Bakan
Tunç, "Bugüne kadar üç tane yargı reformu
strateji belgesi açıklanmıştı ve oradaki

hedefler doğrultusunda çok önemli yargı
paketleri meclisimizin gündemine gelmişti.
Şimdi hem orada gerçekleştirilemeyen,
yakalanamayan hedefleri tekrar gün-
demimize aldık ve uygulamadan kay-
naklanan vatandaşlarımızdan gelen tale-
pler doğrultusunda da yeni hedeflerimizi
belirledik. İlk yargı paketimizi de inşallah
önümüzdeki birkaç gün içerisinde mil-
letvekillerimizin huzurlarına getireceğiz.
Takdir meclisimizin. Ceza adaletinin gerek
soruşturma kısmı gerek kovuşturma
gerekse infaz aşamasındaki kısımları her
biri önemli. Çünkü toplumsal barış ve huzu-
run teminatı adaletin sağlanması. Bu
anlamda yasaların, yapılması gereken
değişiklikleri, taslakları biz milletvekillerim-
ize uygulamada ve vatandaşlarımızdan
gelen talepleri onlara aktarıyoruz ve
önümüzdeki süreç içerisinde 55 maddeden
oluşan bir ceza adaletiyle ilgili bir
taslağımız var. Şu anda görüşleri açıldı ve
inşallah mecliste milletvekillerimiz bunu
tartışacak ve hayata geçirmek için de
büyük bir gayret göstereceğiz" ifadelerini
kullandı. Konuşmaların ardından açılışı
yapılan Kulu Adalet Sarayı'nda; 5 duruşma
salonu, 8 hakim ve 9 savcı odası bulunuy-
or. Bodrum+zemin+2 kat olmak üzere,
inşaat alanı 6 bin 384 metrekare olarak
tasarlanan binanın 43 araçlık otoparkı da
bulunuyor. Programa; Bakan Tunç'un yanı
sıra, Konya Valisi İbrahim Akın, milletvekil-
leri, yargı mensupları ve vatandaşlar
katıldı.
>>İHA

Milli Eğitim Bakanı Tekin:
"Eğitim öğretim altyapısı 2002 ile 
kıyaslanmayacak düzeyde gelişmiş
durumda"Milli Eğitim Bakanı Yusuf
Tekin, eğitim öğretim altyapısının
2002 ile kıyaslanmayacak düzeyde
gelişmiş durumda olduğunu söyledi.
Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin bir dizi
ziyaret ve toplantılara katılmak için
Aksaray'a geldi. İlk olarak Aksaray
Valiliğini ziyaret eden Bakan Tekin,
Vali Mehmet Ali Kumbuzoğlu ve
daire müdürleri tarafından 15
Temmuz Milli İrade Meydanında
karşılandı. Vali Kumbuzoğlu ve
daire müdürleriyle 2 saatlik
basına kapalı toplantı yapan
Bakan Tekin, toplantı çıkışında
açıklamalarda bulundu. Bakan
Tekin, "Merkezden aldığımız
kararların, merkezden yürütmeye
çalıştığımız politikaların illerimizde
nasıl karşılık bulduğu, ne tür
sonuçlar ortaya çıkardığı, yeni poli-
tikalar için ihtiyaç duyulan konuların neler
olduğu anlamında illerimizi ziyaret ederek değerlendirmeler
yapıyoruz. Bugün de bakanlıktaki bütün bakan yardımcılarımız
ve birim amirlerimiz ile beraber Aksaray'dayız. Şu an Aksaray'ın
bütün ilçelerinde en az genel müdür düzeyinde bir arkadaşımız,
ilçe bazlı olarak burada yaptığımız toplantımızı ilçelerde yapıyor.
Türkiye'nin genelinde olduğu gibi Aksaray'da da eğitim öğretim
altyapısı 2002 ile kıyaslanmayacak düzeyde gelişmiş durumda.
2002 öncesi Türkiye ile 2024 - 2025 Türkiye'si iki farklı ülke gibi
duruyor. Birisinde ortalama derslik başına öğrenci sayılarının
40'lı rakamlarda olduğu, 70-80 kişilik sınıflarda eğitim öğretimin
yapıldığı Türkiye var, diğerinde ise ortalama derslik başına
öğrenci sayısının 20'lere düştüğü bir Türkiye var. Birisinde öğret-
men başına düşen öğrenci sayısının yine dünya ortalamalarının
çok üstünde olduğu bir Türkiye varken bugün dünya ortala-
malarına, OECD ortalamalarına erişmiş bir Türkiye var. Bu eğitim
öğretim alanında gerçekten ülkemizde yapılmış ciddi bir devrim.
Bunun sonuçlarını da almaya başladık. Hepinizin bildiği gibi bu
anlamda uluslararası ölçme ve değerlendirme yapan mekaniz-
maların Türkiye ile ilgili raporlarını sürekli bakanlığımız derliyor,
2002'den itibaren trend sürekli yukarıya doğru idi ama 2024
Aralık ayının başında OECD'nin yaptığı bir değerlendirme,
TIMSS'de Türkiye fiziki altyapıya, teknolojik altyapıya yaptığı
yatırımın karşılığını eğitim niteliği açısından da aldığını gösterdi.
Matematik ve fen bilimleri alanında OECD ülkeleri arasında
Avrupa'da birinci olmuş durumdayız. Bunlar çok ciddi adımlar.
Başta Cumhurbaşkanımız olmak üzere emeği geçen herkese
teşekkür ediyoruz. Türkiye gerçekten bu anlamda eğitim
konusunda ciddi bir mesafe kat etti" dedi.>>İHA
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AGC’den Garnizon Komutanı
ve Emniyet Müdürüne ziyaret

AGC Başkan vekili Sezer Küçükkurt,
Genel Sekreter Mahmut Emin
Birliktir, Yönetim Kurulu Üyeleri Ömer

Elçi, Ali Osman Okşar ve İsa Kuş’un katıldığı
ziyaretlerin ilki Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürü Ahmet Birtan Erol’a gerçekleştirildi.

ORTAK ÇALIŞMALARIMIZ OLACAK
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü görevine
yeni atanan 1.’nci sınıf Emniyet Müdürü Ahmet
Birtan Erol’a yapılan ziyarette AGC Başkan
Vekili Sezer Küçükkurt, Erol’a yeni görevinin
hayırlı ve uğurlu olmasını dileyerek
‘Afyonkarahisarımıza hoş geldiniz’ dedi.
Gazeteciler Cemiyeti ve Afyon basın camiası
hakkında detaylı bilgiler veren Sezer Küçükkurt
ile yönetimine ziyaretten ve iyi dileklerinden
dolayı teşekkür eden Müdür Erol;
“Afyonkarahisar’a alışmak hiçte zor olmadı.
Burası sanki memleketim gibi, halkımızda
hemşerilerim gibi. Afyonkarahisar’da halkımızın
huzuru ve güvenliği için tüm birimlerimizle birlik-
te gece gündüz demeden görevimizi en iyi şek-
ilde yerine getireceğiz. Bu görevimiz sırasında
sizlerden de destekler alacak ve ortak çalış-
malarımız olacak. Var olan huzur ve güven
ortamını daha da üst sevilere çıkaracağız inşal-
lah" dedi.  Yaklaşık 1 saat süren ziyarette çeşitli
konularda bilgi alışverişinde bulunuldu.

İKMAL VE GARNİZON 
KOMUTANINA ZİYARET

Afyon Gazeteciler Cemiyeti yönetimi ikinci
ziyaretini ise İkmal ve Garnizon Komutanı
Tuğgeneral Fatih Dağlı’ya gerçekleştirdi. AGC
Başkan Vekili Sezer Küçükkurt ve yönetim kuru-
lu üyeleri Tuğgeneral Dağlı’ya görevinde
başarılar dileyerek Afyonkarahisar basını
hakkında bilgiler verdiler.  Ziyaretten duyduğu
memnuniyetini dile getiren Tuğgeneral Dağlı ise
AGC yönetim kurulu nezdinde tüm
Afyonkarahisar basın camiasına görevlerinde
başarılar diledi. Her iki ziyaret de şehrimize
hizmet edecek olan kamu görevlileri ile basın
mensupları arasında bilgi alışverişi ve ortak
çalışmalar yapılması adına olumlu bir başlangıç
oldu. >>FAHRİYE ÇIRACI

Afyonkarahisar Gazeteciler Cemiyeti yönetim kurulu, İkmal ve Garnizon
Komutanı Tuğgeneral Fatih Dağlı ile İlimize yeni atanan İl Emniyet Müdürü

Ahmet Birtan Erol’u makamlarında ziyaret ederek görevlerine başarılar dilediler.

Afyon Devlet Hastanesi’nde
‘Obezite Birimi’ kuruluyor

Afyonkarahisar sağlık alanında önemli bir
yeniliğe imza atıyor Afyon Devlet Hastanesi

bünyesinde Obezite Birimi kuruluyor. 
Obeziteyle mücadelede modern yön-
temlerin uygulanacağı bu birim, sağlıklı
kilo yönetimi konusunda uzman ekip
eşliğinde hizmet verecek. Günümüzde
hızla artan obezite, birçok sağlık soru-
nuna yol açıyor. Afyon Devlet
Hastanesi, bireylerin sağlıklı kilo verme-
sine yardımcı olmak ve obeziteye bağlı
hastalıkları önlemek amacıyla bu yeni
birimi hayata geçiriyor. Merkezde hasta-
lara kişiye özel beslenme planları,
psikolojik destek, egzersiz programları
ve gerektiğinde cerrahi tedavi 
sunulacak. >>İBRAHİM ARTIÇ

‘Harezmi Eğitim Modeli’ deneyim 
paylaşım toplantısı gerçekleştirildi
İl Milli Eğitim Müdürlüğümüzün ev sahipliğinde düzenlenen ‘Harezmi Eğitim Modeli’

deneyim paylaşım toplantısı, öğretmen ve öğrencilerimizin katılımıyla gerçekleştirildi. 
Milli Eğitim Müdürlüğü Konferans Salonu’nda yapılan
toplantıda, İl Milli Eğitim Müdür Yardımcısı Musa Dinçgez
açılış konuşmalarını yaparak modelin önemine vurgu
yaptı. Eğitimde disiplinler arası yaklaşımla problem çözme,
algoritmik düşünme ve iş birliği kültürünün geliştirilmesi
için yapılan çalışmaların önemi vurgulandı. Atatürk
İlkokulu, Sinanpaşa Anadolu Lisesi, Dumlupınar BİLSEM
ve Fethibey İlkokulu öğretmen ve öğrencileri, sahnede
gerçekleştirdikleri sunumlarla okullarında yürüttükleri
Harezmi projelerini ve deneyimlerini katılımcılarla pay-
laştılar. Toplantıda, öğretmenlerin özverili çalışmaları takdir
edilirken, Harezmi Eğitim Modeli kapsamında geliştirilen
projelerin ulusal ve uluslararası yarışmalara katılması ve
bilimsel çalışmalarla desteklenmesi gerektiği vurgulandı.
>>İZZET IŞIK

Sürücülere yönelik
trafik denetimi yapıldı
Afyonkarahisar'ın
Şuhut ilçesinde 
jandarma ekipleri
tarafından sürücülere
yönelik trafik 
denetimi yapıldı.
Afyonkarahisar-Şuhut karayolu üzerinde gerçekleştirilen denetimde
durdurulan araçların evrak kontrolleri yapılırken, aynı zamanda
sürücü ile araç içerisinde bulunanlarında Genel Bilgi Taraması (GBT)
üzerinden kimlik sorgulamaları yapıldı. Jandarma ekipleri tarafından
sürücülere yönelik özellikle emniyet kemeri kullanımı, direksiyon-
dayken cep telefonu ile konuşulmaması ve hız sınırlarına uyulması
konusunda bilgiler verildi. Denetimlerin ilerleyen günlerde de 
gerçekleştirileceği belirtildi. >>İHA

Kavşakta çarpışan otomobillerde

2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da iki otomobilin kavşakta çarpıştığı trafik kaza-
sında 2 kişi yaralandı. Kaza, İhsaniye ilçesi Ayazini Köyü
Kavşağı’nda meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, V.A.,
idaresindeki 26 ZF 692 plakalı otomobil henüz belirlenemeyen bir
nedenden ötürü S.D.’nin kullandığı 26 ZB 166 plakalı otomobille
çarpıştı. Kazada sürücülerden V.A. ile M.C., yaralandı. Yaralılar
kaza sonrası çevredekilerin haber vermesi üzerine olay yerine
gelen ambulanslarla hastanelere kaldırıldı. Kazanın ardından
jandarma tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA
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Parçalı bulutlu

BASIN İLAN KURUMU’NUN YENİ
YÖNETİM KURULU BELLİ OLDU

Basın İlan Kurumu 33. Dönem 1. Genel Kurul Toplantısı
gerçekleştirildi. Toplantıda, Genel Kurul süresince görev

yapacak Yönetim Kurulu’nun üyeleri ve denetçiler seçildi.

Basın İlan Kurumu Genel Müdürü Cavit
Erkılınç, toplantının açılışında yaptığı
konuşmada yeni üyelere “hoş geldi-

niz” diyerek, Genel Kurulu Türk basınının
kalbinin attığı yer olarak gördüğünü söyledi.
Kurumun paydaşı olan gazete ve internet
haber sitelerinin sürdürülebilir bir ekonomik
yapıya kavuşmaları ile daha nitelikli hale
gelmelerinin en önemli hedefleri olduğunu
kaydeden Erkılınç, “Kurumumuz Genel Kurul
dâhil tüm birimleriyle bu amaç doğrultusunda
büyük özveriyle çalışmalarını sürdürüyor.
Önümüzdeki dönemde basınımızın da
gerçekçi bir yaklaşımla çalışmalarımıza katkı
vermesini bekliyoruz” dedi. 33. Dönem Genel
Kurulu’nun birbirinden değerli üyeleriyle
güzel hizmetlere imza atacağı inancıyla alı-
nacak kararların Türk basını ve Kurum adına
hayırlar getirmesini temenni eden Erkılınç,
toplantının açılışını gerçekleştirmek üzere en
yaşlı üye sıfatıyla Nazmi Bilgin’i Divan’a
davet etti.

“BU KURUL BİR VAHA
VE HAZİNE ODASI”

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’yla Genel
Kurul’un açılışını yapan Bilgin, yoklama
alarak Genel Kurul üyelerine hitaben bir
konuşma yaptı. Basın İlan Kurumu Genel
Kurulu’nu bir “vaha” ve “hazine odası” olarak
nitelendiren Bilgin, “Bu geçecek iki seneyi
çok iyi değerlendirirseniz eğer hayatınıza çok
ciddi bilgi ve dostluk katabilirsiniz. Şöyle bir
yapısına baktığımız zaman bu vahada, bu
hazine odasında Türkiye’nin en önemli bilim
adamları var. Çeşitli üniversitelerin dekanları,
öğretim üyeleri, hem iletişim hem hukuk hem
de başka alanlardan hocalar var. Yine kendi
alanlarında Türkiye’nin en iyi bürokratları var.
Bunlardan yararlanmak, bilgi hazinenize bir-
takım şeyler katmak sizin elinizde. Yine bu
salonda Türkiye’nin en saygın, üyesi en fazla
basın kuruluşlarının başkanları ve yöneticileri
var. Türkiye’nin en büyük sendikasının
başkanı var. Her tiraj grubundan gazete sahip-
lerinin temsilcileri bu salonda. Yine
Cumhuriyetimizin yüz akı bir kadın valimiz var.
Dünyanın hiçbir yerinde bu denli değerli kişileri
bir arada görme imkânınız yok. Onun için bu
süre zarfında bilgi, sevgi ve dostluk biriktirin”
şeklinde konuştu.  “Böylesine güzel bir
orkestranın bir de şefi olmak mecburiyetinde”

diyen Nazmi Bilgin, “O da Sayın Genel
Müdürümüz. Başlangıçta zaman zaman çatış-
malarımız oldu ama açıkçası şunu belirtmek
isterim; özellikle internet gazeteciliğinin bir an
önce bu ülkeye yerleşmesi konusundaki geniş
vizyonu beni çok etkiledi. Bunu açık açık
yüzüne karşı söylemek isterim. Çünkü gele-
ceğin orada olduğuna inanıyorum” ifadelerini
kullandı. Bilgin’in konuşması sonrasında
Basın, Hükümet ve Tarafsızlar gruplarından
Genel Kurul üyeleri, Başkanlık Divanı’na oy
birliği ile Prof. Dr. Zakir Avşar, Prof. Dr. Orhan
Çelik ve Prof. Dr. Fatih Keskin’i seçti. Divanın
teşkilinin ardından Yönetim Kurulu üyeleri ile
Denetçiler Kurulu üyelerinin seçimine geçildi.
Seçim sonucunda Yönetim Kurulu üyelikler-
ine; Hükümet Grubu’ndan Prof. Dr. Edibe
Sözen ve İdris Kardaş, Basın Grubu’ndan

Mehmet Müftüoğlu ve Mehmet Ergün,
Tarafsızlar Grubu’ndan ise Prof. Dr. Muharrem
Özen ve Muhammed Ziyad Varol seçildi.
Denetçiler Kurulu ise Prof. Dr. Zakir Avşar,
Baturhan Koçak ve Prof. Dr. Orhan Çelik’ten
oluştu.

YÖNETİM KURULU
BAŞKANLIĞI’NA SÖZEN SEÇİLDİ

Genel Kurulun ardından Basın İlan Kurumu
Yönetim Kurulu’nun 2025 yılı 5. Toplantısı
yapıldı. Toplantıda Yönetim Kurulu
Başkanlığı’na Edibe Sözen, Yönetim Kurulu
Başkan Vekilliğine ise İdris Kardaş seçildi.
Toplantıda ayrıca, Lozan Barış Antlaşması
kapsamında ülkemizde azınlık statüsündeki
topluluklarca çıkarılan gazetelere yapılacak
yardımlara ilişkin kıstaslar belirlendi.
>>MEVLÜT TINAS

İSCEHİSAR İLÇE TEŞKİLATI VE
MUHTARLARDAN TAYTAK’A ZİYARET
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, İscehisar 
MHP ilçe teşkilatı ve muhtarlarla bir araya
geldi. Ziyarette, ilçenin sorunları ve
ihtiyaçları masaya yatırılarak, bölgenin
kalkınması için atılacak adımlar ele alındı.

MHPİscehisar ilçe Başkanı Avni Azgın ve ilçe
yönetimi, İlçe Muhtarları, Milletvekili
Mehmet Taytak’a ilçenin güncel durumu

hakkında bilgiler aktararak, özellikle altyapı, eğitim, sağlık ve
tarım alanlarında yaşanan sıkıntıları dile getirdiler.  Milletvekili
Taytak ise, kendisine iletilen talepleri dikkatle dinleyerek, bu
konuları TBMM gündemine taşıyacağını ve ilçenin kalkınması
için gereken çalışmaları yapacağını belirtti. Açıklama yapan
Milletvekili Taytak: “İscehisar ilçemizin sorunlarını yerinde dinle-
mek ve çözüm yolları bulmak için buradayız. Muhtarlarımız ve
ilçe teşkilatımızla yaptığımız görüşmelerde, bölgemizin kalkın-
ması için neler yapabileceğimizi konuştuk. Vatandaşlarımızın
taleplerini her zaman önemsiyor ve bu doğrultuda çalış-
malarımızı sürdürüyoruz." dedi.

Milliyetçi Hareket Partisi İscehisar İlçe Başkanı Avni Azgın,
Milletvekili Mehmet Taytak'a ilçeye ve köylere sağlanan destek-
lerden dolayı teşekkür etti. Azgın, “İscehisar ilçemizden kucak
dolusu sevgi ve selamlar getirdik. Bizler, İscehisar için ilçe
yönetimimiz, il genel meclis üyelerimiz ile birlikte köylerimize ve
ilçemize hizmet etmeye çalışıyoruz. Muhtarlarımızda Sayın
Vekilimize iletmiş olduğu taleplerin büyük çoğunluğu da
çözüme kavuşmuştur. Bizim talep ve isteklerimizi çözecek biri
varsa, o da Mehmet Ağabeyimizdir. İlçemize ve köylerimize ver-
miş oldukları desteklerinden dolayı kendilerine tekrar teşekkür
ediyorum” dedi. Ziyaret meclisin gezilmesi ve öğle yemeğin
ardından sona erdi. >>HÜDAYİ ACAR

AZGIN'DAN MİLLETVEKİLİ
TAYTAK'A TEŞEKKÜR

Açık Kapı Şube Müdürlüğünden
öğrencilere eğitim
Afyonkarahisar Valiliği Açık
Kapı Şube Müdürlüğü sosyal
projelerine ve vatandaşları 
bilgilendirmeye yönelik eğitim
faaliyetlerine devam ediyor.
Bu kapsamda Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, Aile ve Sosyal
Hizmetler İl Müdürlüğü ile İŞKUR İl Müdürlüğü iş birliğinde
Bacım Sultan Kız Öğrenci Yurdunda eğitim programı
gerçekleştirildi. Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğünde
görevli psikolog tarafından öğrencilere "Gelecek Kaygısıyla
baş etme" konusunda seminer verilirken, İŞKUR iş ve
meslek danışmanı da öğrencilere kariyer planlaması, dikkat
edilecek hususlar ve iyi bir CV hazırlama teknikleri
konusunda bilgiler verdi.>>İZZET IŞIK

Bekir Balık, son yolculuğuna uğurlandı 
Afyonkarahisar’ın sevilen iş insanı Bekir Balık vefat etti.

Uzun yıllar iş dünyasın-
da ve sosyal hayatta
önemli katkılar
sağlayan merhumun
vefatı, ailesi ve seven-
leri arasında büyük
üzüntüye neden oldu.
Merhum Bekir Balık
dün ikindi namazına
müteakip Paşa
Camiinde kılınan
cenaze namazının
ardından sevenleri
tarafından son yolcu-
luğuna uğurlandı.
Anahaber Gazetesi
olarak merhuma
Allah’tan rahmet, keder-
li ailesine ve tüm sev-
enlerine başsağlığı
dileriz. >>ANAHABER


